

No. 4595

GUINEA

**Declaration of acceptance of the obligations contained in
the Charter of the United Nations. New York, 3 December 1958**

Official text: French.

Registered ex officio on 12 December 1958.

GUINÉE

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans
la Charte des Nations Unies. New-York, 3 décembre
1958**

Texte officiel français.

Enregistrée d'office le 12 décembre 1958.

N° 4595. GUINÉE : DÉCLARATION¹ D'ACCEPTATION DES
OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES
NATIONS UNIES. NEW-YORK, 3 DÉCEMBRE 1958

Le 3 décembre 1958

Moi, Diallo Telli, Ambassadeur, dûment autorisé par le Gouvernement de la République de Guinée, déclare que la République de Guinée accepte par les présentes les obligations contenues dans la Charte des Nations Unies et s'engage à remplir ces obligations à partir de la date de son admission comme Membre des Nations Unies.

Diallo TELLI
Ambassadeur de la République de Guinée

¹Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 3 décembre 1958. La Guinée a été admise dans l'Organisation des Nations Unies aux termes de la résolution 1325 (XIII), adoptée par l'Assemblée générale à sa 789^e séance plénière tenue le 12 décembre 1958.

[TRANSLATION — TRADUCTION]

No. 4595. GUINEA : DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE OF
THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER
OF THE UNITED NATIONS. NEW YORK, 3 DECEM-
BER 1958

3 December 1958

I, Diallo Telli, Ambassador, duly authorized by the Government of the Republic of Guinea, declare that the Republic of Guinea accepts, by these presents, the obligations contained in the Charter of the United Nations and undertakes to comply with those obligations with effect from the date of its admission to membership in the United Nations.

Diallo TELLI
Ambassador of the Republic of Guinea

¹ Presented to the Secretary-General of the United Nations on 3 December 1958. By resolution 1325 (XIII) adopted by the General Assembly at its 789th plenary meeting, on 12 December 1958, Guinea was admitted to membership in the United Nations.